

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 44 卷 总第 467 期, 2016 年第 7 期 (2016 年 7 月) 目录

Vol. 44 No.7 (Serial No.467) July 2016 DIRECTORY

目录-DIRECTORY-

世界再生铝工业年度大事回顾

Review of major events in global secondary aluminum industry

散热器芯材用 Al-Mn 合金扁锭的生产

Production of Al-Mn alloy slabs for radiator cores

一种解决熔铝炉熔池渗漏的预制熔池技术

A precasting technology to solve the problem of molten pool leakage of the aluminum melting furance

2055 铝-锂合金的均匀化热处理

Homogenizaiton heat treatment of 2055 Al-Li alloy

A2017 铝合金半固态流变轧制工艺

Rheological rolling of semi-solid A2017 aluminum alloy

等厚 **4343/4A60** 铝合金板轧制复合变形规律及其界面结合行为

The deformation law and interfacial bonding behavior of 4343/4A60 aluminum alloy plates of equal thickness at hot roll-bonding

铝合金棒材挤压模改进

The improved design of extrusion dies for Al alloy bars

2A12 铝合金激光冲击强化残余应力松弛特性

Residual stress relaxation of 2A12 Al alloy after laser shock processing

热处理对 Al-Zn-Mg-Cu-Ag 合金组织和性能的影响

Effect of aging treatment on microstructure of Al-Zn-Mg-Cu-Ag alloys

预先热处理对 **7050** 铝合金搅拌摩擦焊接接头组织与性能的影响

Influence of pre-heat treatment on microstructure and properties of 7050 Al-alloy joints by friction stir welding

粉末冶金结合多向锻造制备 TiC_P/Mg 复合材料的组织和性能研究

Study on microstructure and properties of TiC_P/Mg composite material prepared by combination of powder metallurgy and multiple

7050 铝合金动态冲击力学性能及微观组织观察

Mechanical properties and microstructure of 7050 aluminum alloy under dynamic impact

微量元素对 **2A12** 铝合金型材组织及耐热性能的影响

Effect of trace elements on microstructure and heat resistance of 2A12 Al-alloy profiles

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: www.qhjjgjs.cn, E-mail: qhjjgjs @ 163.com

* 中外文献推荐 / Recommended journal articles from China and abroad